

卫理公会以萨迦守望者 18-24/2/2021

二月第三个星期的祷告事项

1. 为家庭祷告：

- A. 祈求上帝保护家庭和婚姻免于仇敌的计谋和欺骗，让每一个人都知道今天婚姻的架构正面临攻击，如果婚姻破裂，家庭也将破碎，社会也受到影响。
- B. 祈求上帝保守家庭，好让没有任何武器可以分裂家庭，上帝憎恨离婚，所以祂将成为倒塌城墙的修复者，将重建他们的家园。

2. 为教会祷告：

- A. 祈求教会能成为祷告之家，要守纪律，不断献身于祷告，好让我们可以成为一个喜爱祷告的人。
- B. 为着你教会的牧者祷告，让他们在讲道中高举基督并祂钉十字架，十字架救恩永远是传讲的中心。

3. 为社区祷告：

- A. 为着社区中的原住民同胞祷告，求主赐给他们有上头来的智慧，帮助他们可以了解疫情的严重性，自我纪律，好让疫情可以得到控制。
- B. 为着社区中被边缘化，脆弱，被遗忘和被忽视的人祷告，在疫情当中让他们也得到适当的照顾，适当的关注，适当的帮助好让他们度过难关。

4. 为国家祷告：

- A. 祈求国家领导者以及各政党领袖能够重视当前马来西亚疫情所遇到的问题，愿意撇下不健康的政治手段，注重在重建马来西亚。
- B. 祈求上帝帮助政治人物与立法者有新的思维，能够公平、公义的执政，存怜悯不自私的心，敏感于人民的需要。

5. 为世界祷告：

- A. 为着第一线医护人员祷告，感谢上帝呼召他们服事我们，我们祈求上帝帮助他们可以使用不断变化的治疗方案，让确诊者可以得到最理想的治疗。
- B. 祈求上帝帮助全世界千千万万的确诊者面对确诊时，能更加卑微自己，仰望上主，在休息，修养当中，寻找真平安，能与主耶稣相遇，将生命交托给主。

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 18-24/2/2021

Prayer items 3rd week of February

1. Pray for Family:

A. Pray that God will protect families and marriages from the schemes of the enemy and keep them from deception.

Everyone knows that the institution of marriage is under attack today; if marriages breakdown, families will breakdown and the society will suffer.

B. Pray that God will protect the family that no attack against the family institution will prevail. God hates divorce, instead, he will be the Repairer of Broken Walls, and will rebuild homes on the solid rock of Jesus Christ.

2. Pray for Church:

A. We pray that all churches will become a house of prayer; be disciplined and constantly devote ourselves to prayer, so that we may become a people that loves prayer.

B. We pray for our pastors, so that their preaching will lift up the name of Jesus Christ as they preach Christ crucified, because the cross is always the central to salvation.

3. Pray for Society:

A. We pray for the indigenous people in the community, may God give them wisdom: to help them to understand the seriousness of the pandemic, and to be disciplined so that the outbreak can be controlled.

B. We pray for the marginalized, vulnerable, forgotten and neglected in the community: that, during this time of pandemic, they can be properly cared for and helped through the outbreak.

4. Pray for Nation:

A. We pray that God will curtail the unhealthy "politicking" by both national leaders and leaders of various political parties; especially during this pandemic. Rather, they will focus on rebuilding Malaysia.

B. We pray for a new mind-set for all politicians and law makers, so that they will govern the country fairly by doing what is right, and being merciful, unselfish and sensitive to the people's needs.

5. Pray for World:

A. We pray for the medical frontlines. Let us thank God for calling them into service. We pray that God will help them with the ever-changing treatment options so that those diagnosed with COVID can receive the most suitable treatment.

B. We pray that God will help the millions of COVID positive patients around the world; pray that they will be humble and rely on God. And, may they have a personal encounter with Christ Jesus in rest, in self-cultivation, in seeking true peace, and in entrusting their life to the Lord.

Isakhar Pengawal Methodist 18-24/2/2021

Doa minggu ketiga Februari

1. Doa untuk keluarga :

A. Doa agar Tuhan melindungi setiap rumahtangga daripada ancaman dan taktik musuh. Doa agar setiap orang sedar akan asas rumahtangga sedang diceroboh oleh musuh dan akan mendatangkan kesan sampingan kepada keluarga dan seterusnya pengaruh negatif kepada sosial.

B. Doakan setiap keluarga dapat dilindungi daripada senjata musuh yang memecahbelahkan keluarga. Penceraian tidak menyenangkan hati Tuhan, Tuhan akan membaiki dan memulihkan rumahtangga yang roboh supaya keluarga yang runtuh dapat didirikan semula.

2. Doa untuk gereja :

A. Doakan setiap anggota gereja dapat sentiasa mendisiplinkan diri dalam hal berdoa dan suka berdoa supaya menjadikan gereja sebuah rumah berdoa.

B. Doa untuk pastor di gereja anda agar mereka sentiasa fokus kepada KRISTUS dan PENGORBANAN YESUS dalam pengajaran terutamanya dalam pengkhutban mereka.

3. Doa untuk sosial:

A. Doa untuk setiap penduduk di sekeliling mempunyai kesedaran akan keadaan yang sangat teruk akibat wabak covid19, supaya mendisiplinkan diri dan sentiasa patuh kepada SOP agar penularan wabak dapat dikawal.

B. Doa untuk orang yang lemah, dipandang rendah dan diabaikan oleh sosial agar mereka dapat dijaga dengan rapi dan mendapat bantuan yang secukupnya bagi mengatasi masalah kehidupan mereka.

4. Doa untuk negara :

A. Doakan setiap pemimpin negara dan ahli-ahli politik dapat memandang serius atas masalah dan cabaran yang dihadapi oleh negara akibat wabak, tumpukan perhatian untuk membangunkan negara dengan perancangan yang baik dan bukan dengan taktik yang kotor.

B. Doa agar Tuhan bantu setiap ahli politik berfikiran rasional, memimpin negara secara adil dan saksama serta sentiasa berbelas kasihan, tidak hanya mementingkan diri dan peka kepada keperluan rakyat.

5. Doa untuk dunia:

A. Doa untuk kakitangan perubatan (barisan hadapan) agar mendapat kebijaksanaan dalam menentukan kaedah rawatan yang paling sesuai untuk pesakit covid19.

B. Doa agar Tuhan membantu berjuta-juta pesakit covid19 di seluruh dunia supaya merendahkan diri dan lihat pada Tuhan. Doakan agar mereka boleh bertemu dengan Yesus, memperoleh keselamatan dan ketenangan semasa dalam rawatan.